
Општина Владичин Хан 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Владичин Хан  присуствовали су: 

Горан Младеновић, председник општине 

Часлав Младеновић, директор Дирекције за грађевинско земљиште 

Драган Димитријевић, заменик директора Дирекције за грађевинско земљиште 

Иван Павловић, стручни сарадник 

Челници општине су истакли важност петље у селу Грамађе на Коридору 10, која би била значајна 

за општине Пчињског округа – Владичин Хан, Сурдулицу, Босилеград и Врањску бању. Петљом би 

се смањио интензитет саобраћаја кроз центар општине. Са тим у вези, урађена је комплетна 

инспекција Коридора 10, где је прегледана и петља код Владичиног Хана. 

У области путне инфраструктуре, неопходна су средства за завршетак  локалног пута Владичин Хан 

– Балиновце – Горње Јабуково. Општина је успоставила дијалог са представницима ЈП „Путеви 

Србије“ са предлогом да наведени захтев буду уврштен у Програм радова на одржавању и 

изградњи путне мреже за 2015. годину. 

Од осталих тема, поменут је  проблем урушавања  клизишта „Пољана“ и „Кула“, услед чега су 

угрожени објекти, тунел и путеви. Општина је обавештена да наведена клизишта нису у плану 

програмима SB и IPA. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


